

ملخص المجرىات الميدانية في اللاذقية - الأربعاء 07/09/2011

latakianews.blogspot.com/2011/09/07092011.html

ملخص المجرىات الميدانية في اللاذقية - الأربعاء 07/09/2011

نصبح ونمسي... ثم نصبح ونمسي... الأخبار يملؤها أسماء الشهداء والمعتقلين... الاقتحامات.. المدهمات... ولكن هذا اليوم استيقظ سكان منطقة الرمل الجنوبي على حادثة هي الأولى من نوعها، فقد جلب الأمن كميات من الخضار والفواكه وسمح للبائعين بفتح السوق على غير العادة ومن ثم قاموا بحث الناس المتواجدين في منطقة السوق لاحضار ذفاتر العائلة وقاموا بتوزيع حصص غذائية عليهم.. سرعان ما انكشفت الحقيقة، فقد تزامن تمثيل هذه المسرحية بوجود فريق من الصليب الأحمر في المنطقة.

- اعتقال امام جامع الرحمن في الطابيات، الشيخ أيمن راعي واتهامه بتحريض المتظاهرين على الخروج.
- اعتقال الشاب عدنان كل عمر عمره 45 عاما.
- اعتقال الشاب محمد نعان عمره 28 عاما.
- اعتقال الشاب محمد خضر عمره 40 عاما.
- اعتقال الشاب محمد حسن أبو جمعة عمره 33 عاما من منطقة الرمل الجنوبي وهو الأخ الرابع الذي يعتقل من العائلة بعد محمود ووائل ويوسف أبو جمعة.
- في فترة بعد الظهر قام الأمن بمدهمتين الأولى في حارة يافا والأخرى في حارة عين غزال فقد اقتحموا بناء تقيم فيه عدة عائلات فلسطينية مثل عائلة العلوش، والقاروط، ولم يصلنا حتى الآن أسماء أي من المعتقلين.
- كما وصلنا أنه في تاريخ 06/08/2011 تم اقتحام صالة ألعاب رياضية في مخيم الرمل في اللاذقية من أجل اعتقال صاحبه الشاب الفلسطيني مرفف فانوس، ولما لم يجده فقد ضربوا الشاب الفلسطيني الذي كان موجودا في المحل واسمه أشواق ناصيف واعتقلوا كل من الشابين: عمار ناصيف - ياسر المصري.
- كذلك وينفس التاريخ اعتقلوا الشاب الفلسطيني من حارة يافا، أحمد بكر عمره 25 عاما.
- كما لاحقت عناصر الجيش شابا مريض (منغولي) والاستهزاء به وذلك أمام محل المصور منير.

وقد وصلتنا أنباء عن وصول عدة سفن تجارية الى مرفأ اللاذقية أفرغت حاويات مليئة بالأسلحة وقد تم تفريغها وشحنها مباشرة بحماية أمنية مشددة.

كما تم وضع حاجز تفتيش عند مفرق حريصون على الطريق الدولي دمشق/اللاذقية.

هذا وقد حدث انفجار في حاوية في مشروع الأوقاف لم يسبب أي اصابات والاضرار مادية فقط.

ونود هنا أن ننوه بأن المدعو زياد فرحات، صاحب محل فيديو "الفداء" هو مخبر ويقوم بالتعاون مع الأمن والشبيحة.

في الختام نود أن نبشركم بأنه تم الافراج عن الفلسطينيين: مختار المخيم موسى دسوقي - علي شتا.

راجين من الله تعالى الحرية لجميع المعتقلين في القريب العاجل.....

:Daily report from Latakia on Wednesday 07/09/2011

News are filled with names of martyrs, arrests, raids... Yet this morning the people of Al-Raml Al-Janoobi woke up to witness something new; security brought lots of vegetables and fruits to the vegetable market in the area allowing shop keepers to operate for the first time in quite a while, and urging people to bring their IDs and receive aids

!People were not left surprised for long, because a bit later the Red Cross came over to the place ...

On a different note, Latakia kept on witnessing many arrests, and here's what we were able to document

The Imam of Al-Rahman mosque, Shaikh Ayman Ra'i with the accusation of incitement of demonstrating against the regime. 45 year old Adnan Kal-Omar. 28 year old Mhammad Na'san. 40 year old Mhammad Kheder. 33 year old Mhammad hasan Abu-Joum'a who's the forth member in his family to be arrested after his brothers Wa'el, Mahmood, and Yusef in Al-Raml. Two raids were conducted in the afternoon; one in Yafa neighborhood, and the other one in Ain Gazal, where many homes were raided, and we're yet to receive any names. It came to our attention that on the 6th of this month a gym was raided in Al-Raml area looking for its owner Murhaf Fanous, and when not found the guy who replaced him was beaten up and two others were arrested instead; Ammar Nassif and

Yasser Al-Masri. and on the same date 25 year old Palestinian Ahmad Baker was arrested in Yafa neighborhood. army members were seen following a mentally retarded person and making fun of him .in front of Muneer's photography shop

We've also received news from our contacts of shipments of weapons being safe guarded out of .Latakia's port by security

.A new blockade was placed today on the Damascus-Latakia highway

A big explosion was heard in Mashrou' Shraitah area on Al-Jumhourieh st. side, as well as gunfire and .a sound bomb in Mashrou' Al-Awqaf

It has been confirmed to us that Ziad Farhat owner of video shop "Al-Fida" is indeed an informer .cooperating with the security

Finally we'd like to conclude with the good news of Palestinians Mousa Desooqi [sheriff of the .Palestinian camp] and Ali Shita being released today

!...Freedom to all our detainees